
 
                                                                                 

                

                                                                                                       

Quebec City, Canyon, Montmorency Falls and Montreal 
Two Days Tour   

 

Day 1:  Ottawa - Quebec City 

Leaving Ottawa in the morning at 7:00 AM, we arrive in Quebec City at noon, the only fortified 

city on the continent north of American. After a buffet lunch, We will take a 90-minute cruise of  

Louis Jolliet’s  to enjoy the beauty of the St. Lawrence River. From the river, you will have so 

different view of the oldest city in the north of America. After the romantic cruise, Observatoire de 

la Capitale will be our next stop, we will discover the magnificent view of the capital and its 

surrounding areas. We spend the rest of the day sightseeing and shopping in the charming city, 

exploring such historical treasures as the Chateau Frontenac, the Quebec Parliament Building, 

Battlefields Park, Place d'Armes, and the Quebec Notre-Dame(Victoria) Church. We check-in 

hotel Chateau Mont-St.-Anne (or a similar) at 8:30 PM.  
 

Day 2:  Canyon - Montmorency Falls - Montreal - Ottawa 

We leave the hotel at 8:30 AM and start our day by visiting Canyon Sainte-Anne, a spectacular 

canyon carved out by the Sainte-Anne-du-Nord River and highlighted by the 242-foot Sainte-Anne 

Falls. We continue our exploration of Quebec’s amazing water resources by visiting Montmorency 

Falls, a 272-foot waterfall that trumps even the famous Niagara Falls by 98 feet. From the top of 

the falls, we enjoy a sprawling view of the expansive St. Lawrence River.  

Then we make a two-hour drive to Montreal, a modern metropolis with a distinctly European flair. 

After lunch in downtown, we will visit the Olympic Stadium and Biodome, featuring an exhibition 

of the diverse ecosystems of the Americas. We will continue to visit the old Montreal, the old port 

and Montreal Notre-Dame Church. We conclude our day by visiting the largest church in North 

America: Saint Joseph's Oratory, situated at the top of Mount Royal, it also affords us an aerial 

view of the entire city. At around 6:30 PM, we will leave Montreal for home. We will be in Ottawa 

around at 9:00 PM. 

 

Departure Time and Place: 7:00 AM, 678 Bronson Avenue (Parking of McDonald's) 

Tour Fares: 

 

Type Quad Triple Double  Single Child 

Fare $199 $229 $269 $369 $199 
                                                                   

The above fares are for information only and subject to change according to seasons.  

Fares cover bus travel, tour guide and hotel accommodation. 
Fares do not cover meals, service charges (CND$20), entrance fee and personal travel insurance.     

Optional entrance fees (around  CAD $90) : Cruise, Observatoire de la Capitale, Canyon, Montmorency Fall and  Biodome. 

Travel agency reserves the right to cancel or amend the schedule without notice when necessary. 

All customers are recommended to arrange their own travel insurance, our staff will be happy to assist. 
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第一天:  渥太华 - 魁北克 
早上 7：00 于 Bronson 麦当劳门口(678 Bronson Ave.)出发，约 5 小时车程抵达充满

著十八世纪法国色彩的魁省首府魁北克古城。此城为北美洲唯一建有古城墙的城市,亦

是当年英法殖民大战之争夺重地,城内充满法国色彩。首先我们将乘坐舒适豪华的游轮

畅游圣劳伦斯河，从全新的視角观赏古城兩岸秀美的風光，及雄伟的奧尔良跨河大

桥。游轮后我们我们将登上三十一层高的魁北克首府观景台，您可透过 360 度的观景

台视窗俯瞰整个魁北克古城，远眺美丽的圣劳伦斯河。之后将参观多姿多彩的魁北

克古城,战场公园，古城墙，省议会大楼，古堡酒店，凯旋教堂，古炮台，广场铜

像，艺术画廊，法试建筑等，让您充分享受欧洲浪漫情怀！晚 9 时左右入住魁北克四

星酒店 Chateau Mont-Sainte-Anne (或同级酒店)。 

 

第二天：魁北克 - 大峡谷 - 水晶瀑布 - 蒙特利尔 - 渥太华 

第二天早餐后前往有“世外桃源”美誉的大峡谷参观，此峡谷内不仅有多处瀑

布穿插，更是树木茂盛，秋日红叶映照美不胜收。摇摆欲坠的吊桥使您不得

不赞叹宇宙造物者之神奇。之后前往姿态万千，落差大于尼亚加拉大瀑布的魁北

克水晶瀑布，欣赏圣劳伦斯河两岸美景。之后约 3 小时车程抵达蒙特利尔市, 我们首

先参观奥林匹克馆和生态馆, 然后进入蒙特利尔市中心参观老城，蒙特利尔圣母院，

市政厅以及著名的充满巴黎风情的蒙特利尔老港。最后我们前往蒙特利尔最高点皇家

山，尽览蒙特利尔城市全景，感叹北美最壮观的皇家山大教堂之气派。我们将于下午

6 点左右离开蒙特利尔，8 点半左右抵达渥太华。 

费用旅游: 
 

  四人房    三人房 二人房 單人房 小童（不占床位） 

費用 ＄199 $229 ＄269 ＄369 ＄199 
                                                                   

费用包括： 旅游巴士，酒店及行程所指定的旅游节目 

费用不包括：膳食，司机和导游小费$20，景点门票，个人旅游保险。 

交费景点：大峡谷，水晶瀑布，奥林匹克馆(生态馆)，圣劳伦斯河-游轮共约 90 加

元。所有景点门票依季节变化，以上价格仅为参考。 

*  小童为 3 至 11 岁（不占床位） 

** 三或四人房均以共用一房两床为准 

 出发：早上 7:00 于 Bronson 麦当劳门口(670 Bronson Ave.) 

 
特別情況下旅行社保留取消或更改行程的權利 


